



Protokoll møte

IL HEI Hovedstyre m/gruppeledere

(Endelig protokoll må alltid godkjennes, enten ved at styremedlemmene undertegner på dokumentet eller ved at den godkjennes gjennom mail korrespondanse.)

Dato: Mandag 14 august 2023
Kl: 18.00 - 20.00
Sted: Klubbhus
Til stede: John Inge Myrvang, Morten Kjørholt Pettersen, Petter Hovet, Ragnhild Skagestad, Beate H Madsen, Hege Svendsen
Andre: Geir Pedersen
Fravær: Ole Chr W Sørensen, Truls Thunold
Referent: Kristin Aanonsen

SAKSLISTER:

Orientering saker:

O-sak 1 Regnskap pr juni 2023
O-sak 2 Status ny P-plass

Vedtak saker:

V-sak 1 Status parkeringsplass
V-sak 2 Status ny flerbrukshall
V-sak 3 Info fotball gruppe
V-sak 4 Sponsor komite IL Hei
V-sak 5 Søknads gruppe for fond og foreninger
V-sak 6 Dugnad: Kontaktperson til leietagere i Klubbhus
V-sak 7 Internett i Heistad Hallen

Aksjons saker:

Se oversikt på siste side

Møteplan Hovedstyret 2023

11. januar Styremøte
18. januar Styremøte
15 mars Årsmøte
29. mars Styremøte
15. mai Styremøte med Hovedstyre og Grupper
2. juni Sommer avslutning.
14. august Styremøte
13. september Styremøte med Hovedstyre og Grupper
16. oktober Styremøte
17. november Jule avslutning.



ORIENTERINGS SAKER:

- O-sak 1** **Regnskap pr juni 2023**
Info Det er et godt overskudd i gruppene, totalt positivt resultat pr første halvår kr 532 000. Et lite underskudd i Håndball gruppe, disse har liten aktivitet om sommeren og er i oppstart for høsten nå.
Alt i alt gode resultat og god kontroll på budsjett og regnskap
- O-sak 2** **Fotball Info**
Godt overskudd i fotball gruppe og generell info om aktiviteter i fotballgruppen siste halvår.
Hovedlaget innkaller medlemmer i fotball sportslig og fotball admin til møte.

VEDTAK SAKER

- V-sak 1** **Status parkeringsplass**
Info: Eckholdt Entreprenør er i hovedsak ferdig med å grave ut P-plass, sist uke er det lagt på asfaltgrus. Fysisk sperre mot bekk og veg gjenstår. Flere aktuelle alternative avgrensinger er aktuelle, Morten har forespurt pris på dette. Porsgrunn Kommune er i utgangspunktet ikke positiv til kostnadsdeling, men søknad er sendt til kommunen. IL HEI ønsker prøver også å få politisk gjennomslag for kostnadsdeling med kommunen.
Prisforespørsel på asfaltgrus på den andre P- plassen er også sendt til Eckholdt. Avventer svar fra dem.
- Aksjon: Fysisk avgrensning på ny P-plass
Asfaltgrus på «gammel» P-plass
- V-sak 2** **Ny flerbrukshall**
Info Duk på hallen ble fjernet i sommer. Duk var i så dårlig forfatning at det ble bestemt å vrake denne. Rammeverk står igjen, dette er planlagt demontert på dugnad to helger i månedsskifte august-september
Hallen skal senere bygges opp på IL HEI anlegg. Denne kan brukes til svært mange aktiviteter og formål og vil i fremtiden være til tilgjengelig for både håndball, ski, E-sport og fotball.
- Aksjon: Demontere rammeverk



- V-sak-3** **Info Fotball gruppe**
Info: Gruppen har godt resultat +189' første halvår 2023. Det ble informert om status på aktivitetene i fotballgruppe hittil i år.
Aksjon: Hovedlaget innkaller fotball admin og fotball sportslig til eget møte
- V-sak 4** **Sponsor komite, IL HEI**
Info: Bjørnar Sveinsson, (fotball-leder) har gjort et formidabelt arbeid med å skaffe sponsor avtaler. De fleste avtalene er 3-årige avtaler om skiltreklame på anlegget.
Foreløpig inntekt pr nå ca 500' fra sponsorer blir foredlet på Fotball, Håndball, Ski og E-sport gruppe etter %-fordelingsnøkkel 60-30-5-5.
Sponsor gruppe består av en representant fra hver av gruppene. Bjørnar Sveinsson (fotball) er på veg ut og ny person fra fotball gruppe må skaffes. Det er viktig at sponsorene blir ivaretatt på en god måte gjennom kontakt med IL HEI, informasjon mm
Aksjon: Person som erstatter Bjørnar i hoved sponsorgruppe må skaffes
- V-sak 5** **Søknads gruppe (Hovedlag) for søknader til fond og foreninger**
Info: Denne gruppen skal søke om midler til som genererer aktiviteter ved idrettslaget. Slik som lekeapparater til de minste barna, duk til flerbrukshall, utstyr til grupper og anlegg og kunstgress på små-baner. Fire medlemmer fra Hovedlaget går inn i denne gruppen: John Inge, Ragnhild, Hege og Beate.
Aksjon: Oppstart av møter
Hente inn forslag fra gruppene
- V-sak 6** **Dugnad: Hjelp til utleie av Klubbhus**
Info: Kontoret mangler fortsatt 3 personer til denne dugnaden.
Dugnad består i å ha kontakt med ukens leietagere i Klubbhuset med informasjon, gi ut nøkler, sette frem stoler pluss litt annet noen timer hver 6 uke. Fotball og håndball ledelse ble bedt i våres om å skaffe til sammen 3 personer, navn ikke mottatt.
Aksjon: Kontor sender ut melding til foreldrene for å få noen til å bidra til denne dugnaden.
- V-sak 7** **Internett i Heistadhallen**
Info: Håndball gruppe ber IL HEI om å opprette internett i fellesområdene i hallen, (kiosk, møterom og vaktrom). Pgr kommune dekker kun eget nett i de to håndball hallene
Aksjon: Morten tar opp sak med med Ole Chr og H Låhne (Håndball).



AKSJONSSAKER:

Sak	Beskrivelse	Aksjon	Frist
Flerbrukshall	Demontere rammeverk	Dugnad, alle	Ca uke 37
Parkeringsplass	Avgrensning mot veg ny P plass Asfaltgrus på «gammel» P plass	Morten K Pettersen	
Tak på Klubbhus	Evt solcelle på tak, aktuelt?		Avventer
Sponsor komite	Ny leder	Komite' medlemmer	
Søknads gruppe	Oppstart møter Saker til søknad	John Inge	snarest
Info fra fotball gruppe	Hovedlag innkaller til møte	Morten KP	Snarest
Utleie Klubbhus	Mangler 3 personer til dugnad	Fotball, håndball	Snarest
Internett i Heistad hallen	Håndball må ha nett i felles- områder i hallen	Morten, Ole Chr	Snarest
Bærekrafts mål	Etablering av arbeidsgruppe. Forslag sendes til kontor (kristin@hei-il.no)		Avventer
Visjon og Verdier	HEI=Helse-Energi-Idrettsglede	Oppstart arbeid med dette	Avventer
IT løsning for IL HEI	Gjennomgang for ny IT løsning	Kathe	Avventer
Dugnadsarbeid	Dugnadsmatriser oppdateres	Alle gruppene	Snarest

Neste møte: 13 september
